
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 30. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 12

Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at loven om begrænsning af dobbeltuddan-

nelse kan stå i vejen for, at en person kan søge om optagelse på en ledig studieplads på

læreruddannelsen, når vi i Danmark står i en situation, hvor vi har brug for at uddanne

flere lærere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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